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ERC-MES reclama millores al pavelló de Can Llobet de la Floresta

ERC-MES considera que millorar el pavelló de Can Llobet de
la Floresta ha de ser una de les prioritats del Pla Estratègic de
l'Esport. Els republicans asseguren que els assistents han de
patir temperatures extremes a la part coberta i que el mal
estat de la pista exterior pot suposar un perill als usuaris.

Segons els republicans, el pavelló registra temperatures molt baixes a l'hivern, fins el punt que el públic
utilitza mantes per seguir els partits, i a l'estiu succeeix l'efecte contrari. També assenyalen desperfectes a la
pista exterior, com ferros que sobresurten que poden suposar lesions dels esportistes.

La portaveu republicana, Mireia Ingla, confia que el procés participatiu que preveu el Pla Estratègic de
l'Esport convingui que aquestes millores han de ser una prioritat.

Mireia Ingla: Farem el que calgui per prioritzar l'arranjament de la pista i del pavelló. És procés
participatiu i crec que tots estarem d'acord que aquesta actuació és urgent.

Segons ERC-MES, per ara, el consistori no preveu cap actuació en aquestes instal·lacions.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/119048.html
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